全权代理委托书
特此声明：
自 2022 年   月    日起， ---------------------------, 即下方的签名人，特此全权授权          ----------------------以上述授权人的名义和合法的代理人的身份行事，代理关于如下船舶   的一切租赁等经营管理事宜。

	VESSEL DESCRIPTION

	Name
	IMO NO
	Flag
	Year Built

	
	
	
	



上述实际代理人应具有充分的权力和授权，代表授权人承担和执行包括但不限于以下行为:
·代表船东准备、签署和提交相关航运文件
·充当船东和租家之间的中介
·代理签署船舶租赁合同，代理在租赁合同有效期内负责船舶的日常经营管理
代理人同意接受此任命，忠实地、勤勉地履行代理职责，以符合授权人最佳利益的方式进行代理行为。本委托书自签署之日起生效，可由委托人在任何时候撤销。

	授权人：
	                          

	地址：
	                          

	代理人：
	                          

	地址：
	                          











General Power of Attorney
KNOW ALL MEN BY THESE PRESENTS: 
That,            , the undersigned, do hereby grant a general power of attorney to                  , to act for and on its behalf as a true and lawful agent of the grantor for and in the name, place and stead of said grantor, for all management matters such as chartering of the following vessel         ，starting from    _day__  _month 2022.

	VESSEL DESCRIPTION

	Name
	IMO NO
	Flag
	Year Built

	
	
	
	



Said attorney-in-fact shall have full power and authority to undertake and perform acts on my behalf including, but not limited to, the following:
·Prepare, sign and submit relevant shipping documentation on behalf of the Shipowners
·Act as an intermediary between the Shipowners and Charterer
·Signing the ship charter contract on behalf of the agent, and being responsible for the daily operation and management of the ship during the validity of the charter contract
The attorney-in-fact agrees to accept this appointment subject to its terms, and agrees to act and perform in said fiduciary capacity consistent with grantor’s best interest, as the attorney-in-fact in its discretion deems advisable. This power of attorney is effective upon execution, may be revoked by grantor at any time.

	Grantor：
	                          

	Address：
	                          

	Agent：
	                          

	Address：
	                          





委托人授权代表签字 
										           For and on behalf of 

			 _____________________________________
										          （公司盖章 Sealed）
								  	      授权签字日期：2022年     月    日

